
Dňa  4.8.2020  sa konala  komisia  pre šport,  kultúru  a vzdelávanie,  ktorej  sa zúčastnili  všetci  členovia
komisie  z nasledovným  programom:

1.  Slávnosti  Jaslovské  Bohunice  7.-8.8.2020

2. Presunutie  akcie  do amfiteátra  -  Lodenica  27.-29.8.2020
3. Rôzne

Na  začiatku  predseda  komisie  informoval  o pripravovanej  akcii  s názvom,,Slávnosti  Jaslovské  Bo-
hunice"  (ex  festival  Cerveník,  ktorú  organizuje  firmaArubin  s.r.o.,  v zastúpení  p.DušanomDrobným.
Organizátor  akcie  podpísal  s obcou  Jaslovské  Bohunice  zmluvu  o prenájme  areálu,  kde  sa zaväzuje
dodržat'  všetky  opatrenia  ÚVZ SR pre hromadné  podujatia  .Organizátor  počíta  s návštevou  2000
účastrúkov  festivalu,  s tým,  že hl'adisko  bude  rozdelené  do dvoch  zón,  tak  aby spÍňali  nariadenia
vlády.  Obecný  úrad  poskytne  technickú  čatu,  ktorá  sa bude  starat'  o upratovanie  areálu,  dozor  na to-
aletách,  prípadne  iné technické  požiadavky.  Pred  touto  akciou  prebeh1i3  stretnutia  s firmou  Arubin
a na  jednom  sa zúčastnil  aj nájomca  obecných  priestorov  Martin  Sekera,  ktorý  poskytne  organizáto-
rovi  priestoru  baru  + príslušenstvo  a on bude  predávat'  v bufetoch.  Spraví  tak  kvôli  dobrým  vzt'ahom
s obcou,  ale zároveň  vyjadril  svoju  nespokojnost',  pretože  svoju  kuchyňu  bude  musiet'  mat'  zatvorenú

od štvrtka do nedele (v ná3omnej  zmluve má uvedené, že musí uvol'nit'  priestory na akcie organizo-
vané  obcou  J.B.).  Veríme,  ale že všetko  prebehne  v poriadku  a máme  predbežný  prísl'ub,  že festival
zostane  v Jaslovských  Bohuniciach  aj do budúcnosti.

Dalšou  témou,  ktorá  vzišla  zo stretnutia  s firnnou  Arubin  na stretnutí  ktoré  sa konalo  3.8.2020
a vlastne  kvôli  ktorému  bola  narýchlo  zvolaná  komisia  bola  otázka  pána  Dušana  Drobného,  či by
mohol  prest'ahovat'  do J.Bohuníc  aj festival  ,,Lodenica  Piešt'any".  Pán Drobný  uviedol  dôvod,  že
v Piešt'anoch  i'nusí  pred  akciou  2 týždne  na jeho  náklady  dávat'  do poriadku  rolani  zanedbaný  areál
Lodenice  a páči  sa mu  ústretovost'  a lepšia  komunikácia  s obecným  úradom  a lepšia  pripravenost'
prenajímaných  objektov

Komisia  však  NEODPORÚČA  pre  tento  rok  organizovat'  u nás túto  akciu  z nasledovných  dôvodov.
Prvá  vec  je, stále  trvajúca  pandémia  a to, že festival  Lodenica  je akcia  väčšieho  rozsahu  na ktoi
prídu  tisícky  účastníkov  z celého  Slovenska  a návštevníci  aj zo zahraničia.  Akcia  sa má  konat'  po-
sledný  augustový  týždeň  a aj z úst nielctorích  členov  komisie  bola  vyslovená  obava,  aby  pri  takom
množstve  návštevníkov  náhodou  neprišlo  k nejakému  zhoršeniu  epidemiologickej  situácie  v obci,
a tým  by sa mohol  skomplikovat'  septembrový  nástup  žiakoy  do školy.  Už  teraz  z dôvodu  obavy
z nákazy  vyjadrujú  nieldorí  občania  nespokojnost'  s presunom  Cerverffka  do Jaslovských  Bohuníc.
Dalšou  témoy  ktorú  sme  v tejto  veci  posudzovali,  bolo  to,  že v prípade  konania  Lodenice,  s tým,  že
by  tu Lodenica  zostala,  by  sme boli  donútený  zrušit'  obecný  festival  Countryfest.  Komisia  sa zhodla,
že Countryfest  je  na vysokej  úrovni  a je  to festival  pre našich  občanov,  rodinne  zameraný,  sprievod-
ného  programu  sa zúčastňujú  stovky  našich  detí  a do akcie  sú zapojené  skoro  všetky  obecné  spolky.
Určite  by  bol  nezmysel  organizovat'  behom  piatich  týždňov  Countryfest  aj Lodenicu,  nakol'ko  tieto
akcie  sú žánrovo  vel'mi  podobné.  Co sa týka  programu  Lodenica  je overa väčší  festival  a trvá  3 dni
a nemáme  šancu  im  konkurovat',  nakol'ko  ich  rozpočet  na hudobný  program  je  väčší,  ako  náš celkový
rozpočet  na festival.

Ďalším bodom  bol  návrh  člena  koi'nisie  Martina  Junasa  zorganizovat'  niekedy  v polovici  septembra
gulášovú  pohodu.  Vzhl'adom  na neistú  situáciu  okolo  pandémie  komisia  neodporúča  zorganizovat'
toto  podujatie.  Dalšou  témou  bolo  posedenie  pre  dôchodcov,  ktoré  sa má  konat'  v októbri.  V okoli-
tých  obciach  vzhl'adom  na to, že dôchodci  sú najviac  ohrozená  skupina  boli  akcie  tohto  typu  zrušené,
ale v tejto  chvíli  odporúča  komisia  ešte nejaký  čas počkat',  ako  sa situácia  vyvinie  a zatial'  uvedené
podujatie  nerušit'.


